
Jegyzőkönyv 

 
        a képviselő – testület üléséről, amelyre  2021. október 27-én került sor. 

 
 
 

A gyűlésen jelen voltak: Farkas László, PaedDr. Gencs Kinga, Bc. Manyhart Blanka,  
Mgr. Ravasz Béla, Špaček György, Usačov Péter 
A gyűlésen részt vett lakosok száma:  1   
További résztvevők:  -             
     
Napirendi pontok: 
 

1.  Megnyitó 
2.  Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
3.  A 2/2021 számú költségvetés-módosítás 
4. A falufejlesztési-tervvel kapcsolatos témák megtárgyalása 
5. Helyi szervezetek támogatási kérelmének megtárgyalása 
6. A nem lakáscélú ingatlanok bérbeadásának feltételei 
7. Kérvények és egyéb aktuális témák megtárgyalása 
 
 
A gyűlést megnyitotta és vezette Iván Lajos polgármester. A javasolt napirendi pontokkal  
a képviselő-testület egyetértett.  Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek a következő képviselőket javasolja: 
 
PaedDr. Gencs Kinga 
Špaček György 
Szavazás: mellette 4, ellene 0, tartózkodott 2. 
 
Jegyzőkönyvvezető: Ing. Jakli Erika 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 



2. Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
 

Iván Lajos ismertette az előző ülés határozati javaslatainak teljesítését.  
Adatok a lakosság-nyilvántartásból: 1 születés, 1 elhalálozás, 1 elköltözés. Lakosok száma 2147. 
Iván: 
- Befejeződött a nagybudafai Forratagi út felújítása. A 33 000 eurós beruházást 10 éves lejáratú 
hitelből finanszíroztuk. 
- A sportpályán a lelátó mögött egy helyiséget kitakarítottunk különféle sportkellékek tárolására. 
- A szemetelés problémájának megoldása érdekében a sportpályán kukákat helyeztünk el. 
- Brigádot szerveztünk a csentőfai temetőben, a régi sírok között ki lett vágva a bozót. 
- Az óvoda fűtésrendszere működik, de a radiátorokat ki kell cserélni.  
 - Népzenei kurzus került megrendezésre a budapesti Hagyományok Háza támogatásával. 
- A tűzoltószervezet tevékenykedik – zajlik a vízcsapok (hidrantok) karbantartása. 
- A régi kukák közül a legjobb állapotban lévőket meghagytuk, 110 db-ot pedig 5 €/db áron 
eladtunk. 
 - Jákli Olivérrel az FC DAC 1904 meghívásának tettünk eleget a Mol Arénában a DAC 
Nagymihály elleni mérkőzésen. A szünetben ifjúsági csapataink vonultak fel. 
- A Rózsa(szín)ház előadta Rejtő Jenő életéről szóló darabját. A társulásnak szánt támogatásból 
800 Eur értékben fénytechnikát vásároltunk. 
- Farkas Barbara cséfai és Katona Mónika dunaszerdahelyi lakosok Tök jó farm néven tökös 
látványosságot létesítettek cséfán. 
 
  
3.  A 2/2021 számú költségvetés-módosítás 

 
A polgármester beszámolt a költségvetésmódosításról, amelyhez senkinek nem volt hozzászólása. 
Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 
A KT tudomásul veszi a főellenőr jelentését. 

− Iván – a nagybudafai kultúrház tetőszerkezete balesetveszélyes állapotban van. Ennek 
helyreállításához a rezervaalap felhasználására van szükség, ami 13 270 eurót tesz ki.. Ugyancsak 
a rezervaalapból merítenénk 10 000 eurót a gellei kultúrház szociális helyiségeinek felújításához. 
Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 
 
 

4. A falufejlesztési-tervvel kapcsolatos témák megtárgyalása 

 
− Iván – A Nyugat-Szlovákiai Vízművek olyan véleményt adtak, mely szerint nem 
támogatják további háztartások csatlakozását a szennyvízhálózathoz.  Ami az ipari területet illeti, 
holnap van egy megbeszélés a VIWO kft képviselőivel, mivel az együttműködési szerződés 
december 31-ével lejár. 
 
 
 
 
 
 



5. Helyi szervezetek támogatási kérelmének megtárgyalása 

 

Az egyes szervezetek a következő támogatást kérvényezik: 
 

• Sportszervezet 12000 € támogatást kérvényez. Jóváhagyva 12000 €. /feltétel az aktív 
működés/ 

Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 
 

• Rózsa(Szín)Ház 1000 € támogatást kérvényez. Jóváhagyva 500 €. 
Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 
 
• Csemadok helyi szervezete 1000 € támogatást kérvényez. Jóváhagyva 500 €. 
Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 

 
• Önkéntes Tűzoltó Testület 2500 € támogatást kérvényez.  
Szavazás: mellette 0, ellene 6, tartózkodott 0. 
 

− Usačov – mivel az Önkéntes Tűzoltó Testület jogilag nem regisztrált szervezet, ilyen fajta 
támogatásban nem részesülhet. Az általuk igényelt 2500 €-t a jövő évi költségvetésbe foglaljuk 
bele.  
Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 
 
 

6. A nem lakáscélú ingatlanok bérbeadásának feltételei 

 

− Iván – javaslatot tettünk a piactéri illetékekre. Zöld Nikolett kérvényezte, hogy 
kedvezményes áron bérelné a bódét. Másfél éve ingyen árusít.  
− Usačov – nem lehetne figyelembe venni, hogy helyi? 

− Ravasz – lehetne éves bérleti díj 25-30%-os kedvezménnyel. Ha őt érdekli az egész éves 
árusítás, bérbe veheti a bódét. Nem illetéket fog fizetni, hanem bérleti díjat. 
Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 
 
 
7.  Kérvények és egyéb aktuális témák megtárgyalása 

 
• Csánó Erzsébet  kérvénye 

− Iván – a pósfai kataszterben a 94/3 helyrazi számú 54 m² nagyságú parcellát szeretné 
megvásárolni, mert a tulajdonában lévő garázs egy része rajta fekszik. Javaslom a 
szándéknyilatkozat elfogadását megkülönböztetett szempont szerint 10 €/m² áron. 
Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0.  
 

 
• Takács József  kérvénye 

− Iván – az ógellei kataszterben a 99/95 helyrazi számú 3 m² nagyságú parcellát szeretné 
megvásárolni, mert a tulajdonában lévő épület egy része rajta fekszik. Javaslom a 
szándéknyilatkozat elfogadását megkülönböztetett szempont szerint 10 €/m² áron. 
Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0.  
 
 
 
 



• László Csilla kérvénye 

− Iván – jelenleg kétszobás bérlakást bérel, de tudomására jutott, hogy a közeljövőben 
megüresedik egy háromszobás lakás.  
− Usačov – ez nem igazságos azokkal szemben, akik háromszobás lakásra várnak. Ebből 
mindig probléma volt. Javaslom besorolni a lakásigénylők listájára.  
Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 
  

• Csomor Veronika és Lezsatka Tünde kérvénye 

− Iván – a szolgáltatások házában az általuk közösen bérelt helyiségre vonatkozó bérleti 
szerződés lejárt. Kérik ennek meghosszabbítását, valamint az ablakok cseréjét. Ebben az évben 
nem tudjuk az ablakokat kicserélni. A szerződést 2026.7.31-ig meghosszabbítjuk és szerződésbe 
foglaljuk, hogy akkor emelünk az áron, ha az ablakok cseréjére kerül sor. 
Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 

 
 

 
PÁLYÁZATOK 
− Iván – a közeljövőben a következő pályázatokat szeretnénk benyújtani:  
1. A szennyvízhálózat bővítése 514 345,- € összegben, önrész 25 717,- €. 
2. A Községi Hivatal épülete energia-igényességének csökkentése 179 000,- € összegben, 

önrész 8950,- €. 
3. Az Alapiskola műhelye energia-igényességének csökkentése 200 000,- € összegben, önrész 

10 000,- €. 
4. Az Alapiskola melletti autóbuszmegálló felújítása 23 782,- € összegben, önrész 1189,- €. 
5. Az egyházgellei halottasház árnyékoló tetőzete 14 957,- € összegben, önrész 748,-€.  
6. A régi községi hivatal előtti parkoló 12 188,- € összegben, önrész 610,- €. 
7. Bölcsőde új épülete 551 553,- € összegben, önrész 27 578,- €. 
8. Kulturális intézmények ellenállóképességének és fenntarthatóságának támogatása 

a COVID-19   világjárvánnyal összefüggésben 200 000,- € összegben, önrész 10 000,- €.  
Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 
 


